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Dagsorden Lokalrådsmøde 19. april kl. 19:30. 

Deltagere: Karsten, Michael, Svend Aage, Sven Erik, Jakob og Martin. 

Afbud: Ashil træder ud af Lokalrådet. Erik Jakobsen er suppleant. 

 

Siden sidst 

Evaluering af gårsdagens dialogmøde med politikerne.  

Fint møde med mange punkter. Politikerne var velforberedte og repræsenterede alle udvalg. 

 

Temadag for Lokalråd 4/2.   

Fin dag.  

Holmehaveprojektet. Hvad er status. (Sven Erik).  

Der er ikke besluttet noget. Tommeruppernes Lokalråd vil gerne være med til at etablere 

stier sammen med Verninge Lokalråd og Assens Kommune.  

 

Affaldsindsamling – evaluering. Skolerne havde på forhånd samlet 130 kilo. Vi samlede 85 kilo. En del kilo 

det samme sted, hvor der var en affaldsbunke. 15 deltagere. Vi overvejer om vi skal gøre det igen. 

 

Bevillinger:  

Vi er stillet 40.000 kroner i udsigt til Æblefestivalen.  

Fra Lokalsamfundspuljen fik vi 11.000 kr. til græstag. Afslag på stibelysning ved 

Kirkebjergsøerne fra Lokalsamfundspuljen og Energi Fyn. 

 

Projekter: 

1. Lokale stier  

a. Status. Afventer Erik.  
Uafklarede opgaver. De andre sti-farver. Vi laver én version af hver farve.  
Indhentning af tilladelser. Sven Erik. Højsletten 1 afventer kommunal overtagelse af 
fællesområderne.  
Hjemmeside.  
Økonomi. Vi fik 34.400 fra kommunen. Vi går lidt over budget. 
 

2. Byudvikling –  

Se plan: 2022.08.08_Tommerupperne Udviklingsplan Rapport_KK_low res.pdf (135 mb!) 

Der har været møde med Christian Prip, Anders Dam. Resultat af dialog med byplanlæggerne. 

Byplanlæggere foreslår eet projekt. Store træer på hovedgaden er meget dyre pga. jord- og 

ledningsarbejde.  

 

https://tommerupperne-my.sharepoint.com/:b:/g/personal/formand_tommerupperne_dk/ERFCVs0d4XpDjvQQcqGGs9wBXd7lcgoFeyGOIWzvRz-DxQ?e=V0LfCH
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Forslag:  

Give træer af én type til grundejere ved Tallerupvej, Sortebrovej, Møllebakken og Skolevej.  

Belysningseffekt i hver by.  

Tunnellys under banen. Hvor skal der være lyseffekt i Tommerup By? Den gl. Station.  

BESLUTNING: 

Vi vælger at satse på et projekt ved Fyrtårn Tommerup. Vi vil gerne mødes med Fyrtårnets ledelse 

den 10. maj kl. 15-17. Karsten spørger dem. 

 

 

3. Byrådsmøde 31. maj.  

Lokalrådet peger på tre emner der kan debatteres ’walk-n-talk’ rundt om Fyrtårn Tommerup:  

Fjernvarme til nye byggegrunde. Hvorfor vil/kan kommunen ikke betale som før. (Inden 

mødet skal det afklares om det er noget politikerne kan ændre på, eller om det er 

lovbestemt.) 

Trafik – meget gennemgående trafik. 

Centerbypolitik. Byudvikling.  

 

Formøde 16:30 ved Tallerupsøerne. Parkvej 23. v Martin. 

 

 

 

4. Tallerupsøerne – status.  

Martin er ved at lave skilte sammen med forsyningen og Lokalhistorisk Arkiv.  

Vi sætter pontoner op søndag 23/4,  

Indvielse kan også være 9/9.  

Arbejdsdagedatoer laver styregruppen. 

 

5. Evt. kommende opgaver:  

Høringssvar – er der nogen vi skal behandle?  

a. Nej. 

6. Stier på tværs – Assinoen – evt. orientering – Martin. Møde med kommunen den 8/5. 

7. Bump på Skolevej – status – Jakob. Der laves fartmåling sidst på måneden (april). 

8. Lokalhistoriske skilte – Martin. Fem Skilte er der tekster til fra Lokalhistorisk.  

 

 

Økonomi – status. (Svend Aage / Michael) 

 Punktet udsættes pga. tidsmangel. 

 

Status på Arrangementer i 2023 
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1. Indvielse Tallerupsøerne: 19. august (forslag) eller 9/9. 

2. Æblefestival til oktober. Ukendt sted og indhold. Planlægges senere.  

 

Mødekalender  

1. Kommende lokalrådsmøder 2023: 23/8, 25/10, generalforsamling:16/11. (se kalender på 

hjemmesiden) 

2. 31. maj Byrådsmøde i Tommerupperne (Se pkt. 3). 

Eventuelt: 

 

Referent 

Jakob Schjødt-Pedersen 


